
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/8887.

Benyújtás dátuma: 2020-01-21 13:57

Parlex azonosító: IOIS8E9F0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Csányi Tamás (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Forrásátcsoportosítással kívánja a kormány 
biztosítani a törvény által előírt béremelést? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Karcagi Szakképzési Centrum egyik iskolájának tantestületi ülésén nem rég a pedagógusok azt a 
tájékoztatást kapták, hogy 2020-ban a költségvetés jelentős mértékben csökken, ami igencsak 
megnehezíti a mindennapos működést az intézmény számára.

Az új szakképzési törvény, mint azt többször is hallhattuk, átlagosan 30% béremelést tesz lehetővé a
szakképzésben munkát vállaló oktatóknak, tanároknak. Ez a bérnövekmény differenciáltan fog 
jelentkezni 2020. júliusától.

Mindennek forrásaként a költségvetésben 35 milliárd forint áll rendelkezésre - áll a minisztérium 
vonatkozó közleményében.

Kérdezem tehát Miniszter Urat, a fenti példa egyedi eset, vagy a többi szakképzési centrum is 
hasonló helyzetbe került?

Mi az oka, hogy a KSZC költségvetése csökken, milyen mértékű ez a csökkenés?

Valóban rendelkezésre áll a központi költségvetésben a 35 milliárd forint, vagy a működési 
költségek drasztikus visszametszésével (forrásátcsoportosítással) kívánja a kormány biztosítani a 
törvény által előírt béremelést?

Várom érdemi válaszait!


